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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2016-06-14, § 10 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 14 juni 2016 kl. 16.30 – 16.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 21 juni 2016 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

Richard Bengtsson (L) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)   

Åke Askensten (MP)  

Hanna Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anny Sandgren (S) för Maria-Elsa Salvo (S) 

 
Ersättare:   

Birger Kato (S)   

Martin Hansson (MP)  

Sanna Sjögren (V) 

Elisabeth Hellström (M)   

Leif Bokström (M)  

Gunnar Würtz (L)  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Jenny Holmberg, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna Wahlström och Pontus 
Werlinder samt personalföreträdarna Birgitta Andersson, Lawen 
Baderkhan och Reza Etemad och borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
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 § 10 
Ny idrottshall på Västberga IP. Inriktningsbeslut 
Dnr 4.3-010/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktningsbeslut 

gällande byggnation av en idrottshall vid Västberga IP till en 

investeringsutgift av 85 mnkr. 

 

2 Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag att, enligt 

beställning från idrottsförvaltningen, ta fram utredningar som 

underlag för genomförandesbeslut till en investeringsutgift av 

4 mnkr.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 24 maj 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 

m.fl. (L) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande: 
 

Det finns idag ett stort behov av nya idrottshallar i 

Stockholms stad, därför är investeringen på Västbergs IP 

välkommen. Vi vill dock att fastighetskontoret i dialog med 

idrottsförvaltningen arbetar utifrån ambitionen att bygga en 

koncepthall enligt det ärende som gick i fastighetsnämnden 

respektive idrottsnämnden i mars 2013, i syfte att hålla 

investeringskostnaderna nere. I ett läge där behovet av nya 

fullstora idrottshallar är stort är det viktigt att prioritera rätt 

och hålla i pengarna för att bygga fler hallar för pengarna. Det 

är också viktigt att ha en noggrann planering för att undvika 

ekonomiska överraskningar inför genomförandebeslutet och 

under själv byggskedet. 
 
Ersättaryttrande  

Hamid Ershad Sarabi (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i 
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särskilt uttalande från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) 

och Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


